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Kristillisdemokraatit ja ynnä muut tekivät valtuustoaloitteen 5.6.2023 
Leppäveden liikuntahallin sisäilman laadun ja rakenteiden tutkimiseksi. 
 
Leppäveden liikuntahallilta on tullut vuoden 2023 aikana kaksi henkilökunnan 
sisäilmailmoitusta – ensimmäinen 6.4.2023 ja toinen 10.5.2023. Molemmat 
ilmoitukset koskevat liikuntavälinevaraston sisäilman laatua. Välinevarastot on 
suunniteltu varastotiloiksi eikä niissä ole tuloilmakanavia – pelkkä poisto.  
Kouluterveydenhuollon mukaan oppilaat eivät ole liikuntahallilla oireilleet. 
Leppäveden liikuntahallia ei ole Laukaan kunnan sisäilmatyöryhmässä luokiteltu 
sisäilmakohteeksi. 
 
Leppäveden liikuntahallille on uusittu hallia ja aulatiloja palveleva 
ilmanvaihtokone vuonna 2020 energiatehokkuushankkeena. 
 
Sweco Rakennetekniikka Oy on 2018 suorittanut kiinteistössä rakennuksen 
rakenteellisen turvallisuuden arvioinnin ja kirjoittanut siitä arviotodistuksen sekä 
tarkastuskirjan. Tarkastuskirjassa suositeltiin liimapuupalkkien halkeamien osalta 
tarkempaa selvitystä ja toimenpidesuunnitelmaa jatkon suhteen. 2019 Sweco 
Rakennetekniikka Oy teki suunnitelmat liimapuupalkkien korjaamiseksi ja 
suunnitelmien mukainen korjaustyö suoritettiin samana vuonna. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Janne Laiho 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää, että Leppäveden liikuntahallilla ei ole tarvetta 
tutkia sisäilman laatua ja rakenteita. 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


